

AD 100

FRENCH
BILINGUAL
EDITION
ENGLISH

**THE TOP 100 DESIGNERS
OF THE YEAR
AND THEIR CREATIONS
THE LATEST TRENDS**

DESIGN
**THE PRIME GUIDE
2019**

**PLUS OUR DIRECTORY
OF THE MOST DESIRABLE FURNITURE
AND ACCESSORIES**



M 01124 - 21H - F. 24,95 € - RD



LES ARTISANS DU NOUVEAU NEW VISIONS OF **CONFORT** COMFORT

Aujourd'hui, le confort ne tient plus seulement à la profondeur d'assise d'un canapé ou à la cambrure du dossier d'un fauteuil, exercice généralement maîtrisé, mais à la sensation que procure un meuble ou un objet. Palette des couleurs, déclinaison des matériaux, douceur et élégance des formes font toute la différence quant au succès d'une création. Ces (majoritairement) jeunes designers excellent à imaginer les tables, fauteuils ou canapés dont nous aurons envie de meubler nos intérieurs demain – et même tout de suite. Pas étonnant alors que les grands éditeurs s'intéressent à eux...

Comfort today is no longer solely a question of the depth of a sofa or the curve of a chairback, aspects that most furniture makers have mastered by now, but rather the overall sensation produced by the object. Getting just the right combination of colors, materials, formal elegance and general feel can be a determining factor for success. These (mostly) young designers have a knack for creating tables, chairs and sofas that we would like to have in our living spaces tomorrow—if not right away. And, not surprisingly, the big-name brands are taking an interest.

PAR \ BY
MARION BLEY, CHANTAL BLOOM,
AMBRE CLÉMENT, AUDE DE LA CONTÉ, OSCAR DUBOÏ,
MARIE FARMAN, MARINA HEMONET

Service à thé
Tea service
The Society
Collection
Paola C



Canapé
Sofa
Discipline . .

Table basse
Coffee table
Bund
Stellar Works



SHANGHAI – LONDRES

Neri & Hu

La ligne asiatique

Le studio Neri & Hu, fondé par le duo Lyndon Neri et Rossana Hu, embrasse les domaines de l'architecture, de l'aménagement intérieur, du graphisme et du mobilier. Ils contribuent à définir une nouvelle ère du design chinois, contemporaine et créative. La ligne de luminaires *NH Family* pour Artemide, dont les nouveaux modèles ont été présentés à Milan, propose par exemple une interprétation électrique du festival des lanternes, célèbre en Asie. **M.F.** **Ses dernières collaborations :** Agape, Artemide, Molteni & C., Paola C, Petit H, Poltrona Frau, Riva 1920, Stellar Works.

Eastern impressions

The Neri & Hu studio, founded by Lyndon Neri and Rossana Hu, spans the disciplines of architecture, interior design, graphics and furniture design. The partners figure among the pioneers of a new and forward-looking creative era in Chinese design. To name one example, their *NH Family* lamp collection for Artemide, whose latest models were on view in Milan, offer an electrified interpretation of the Lantern Festival celebrated in Asia. **M.F.** **Their latest collaborations :** Agape, Artemide, Molteni & C., Paola C, Petit h, Poltrona Frau, Riva 1920, Stellar Works.

Lampadaire
Floor lamp
nh
Artemide

Butée de porte
Door stop
Door Stop
Petit h
Hermès

